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Inzerce

s rozvozem po okolí

605 875 531 
betoncisovice.cz

Nabízíme
písky štěrky
betony okrasné kačírky

transportbeton

Objednávky

D4 exit 14 Řitka
Nový Knín

Praha

Mníšek pod Brdy

Dobříš

Více omně na www.jaroslavpycha.cz.

& 722 490 490
Jaroslav Pýcha

jaroslav.pycha@re-max.cz

Váš certifikovaný realitní makléř

V této lokalitě hledáme:
Rodinný dům

Byt v OV s balkonem
Chatu zděnou i dřevěnou

Chystáte se prodat nemovitost?
Chcete ji prodat bez starostí?
Zavolejte mi, rád přijedu za Vámi.

Zahoďte své starosti, nabízím:
�� Profesionální zpracování prezentace 

nemovitosti
�� Zajištění účinné inzerce na největších 

realitních serverech
�� Férové a profesionální jednání
�� Právní servis přes certifikovanou advokátní 

kancelář
�� Bezpečnou úschovu peněžních prostředků
�� Předání nemovitosti novému majiteli
�� Kompletní servis spojený s prodejem nemovitosti

MÁME PRO VÁS 
ZAJÍMAVOU BRIGÁDU
Po potravinářské výroby na pár dnů v měsíci.

Pracovní doba dle domluvy. 

Brigádníci mohou být aktivní důchodci,  

rodiče na rodičovské dovolené, studenti apod.

ASPIUS spol. s r.o., 
K Třešňovce 1155, 
252 10  Mníšek pod Brdy

Pro bližší informace prosím volejte na  

tel: 602 520 306 nebo pište na  

e-mail: asistentka@aspius.cz

Těšíme se na Vás. 
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Slovo starostky  
Vážení spoluobčané, milí čtenáři Čisovických novin,

trochu opožděně se k Vám dostává podzimní čís-
lo našeho zpravodaje. Po krátkém letním rozvolnění 
v čase pandemie se opět musíme smířit s řadou opat-
ření, která omezují běžný život nás všech a zároveň 
kulturní a společenský život v obci. Avšak i za těch 
pár měsíců se nám podařilo uskutečnit spoustu prá-
ce a uspořádat i některé významné akce, jakými byly 
oslavy 100. výročí založení TJ Sokol Čisovice a vítání 
nových prvňáčků v základní škole (viz články a foto 
dále). Pevně věříme, že proběhne i dlouho odkláda-
né vítání občánků, naplánované na 4. listopadu.

   Významným počinem za poslední období bylo do-
končení výstavby multifunkčního sportoviště a dět-
ského hřiště v areálu TJ Sokol Čisovice. Stavba byla 
podpořena dotací z Ministerstva pro místní rozvoj ČR 
ve výši 3 mil. Kč a bude sloužit široké veřejnosti. K úpl-
nému dokončení chybí ještě výsadba zeleně u dět-
ského hřiště, která bude realizována na podzim nebo 
na jaře příštího roku (podle počasí). Velké poděko-
vání patří členům fotbalového klubu, kteří odpraco-
vali mnoho brigádnických hodin při konečných úpra-
vách tohoto nového areálu!

   Letní měsíce byly ve znamení dokončení přístav-
by základní školy. Troufám si napsat, že to je jedna 
z největších pozemních staveb v naší obci za poslední 
desítky let. Bez finanční podpory Ministerstva financí 
ČR ve výši 20. mil. Kč bychom si jí z rozpočtu obce 
nikdy nemohli dovolit. I spoluúčast obce nebyla níz-
ká. Za vybavení a práce nad rámec rozpočtu obec 
vydala téměř 10 mil. Kč. O to komplikovanější tato 
stavba byla tím, že propojovala nové prostory s těmi 
stávajícími a na dokončení celé stavby jsme měli „ši-
beniční“ termín – 1 rok. Když dnes mohu hodnotit celý 
průběh výstavby, pomohla nám paradoxně situace, 
kdy škola musela být uzavřena a my tak získali čas 
a prostor k pracím uvnitř stávající budovy. Vše bylo 
velmi organizačně složité a musím touto cestou vy-
zdvihnout práci dodavatelské firmy Staveko, s. r. o. 
Příbram, která se tohoto náročného úkolu zhostila 
na jedničku. Poděkování patří i celému týmu, který 
se o stavbu, z hlediska technického řešení, staral (Ing. 
Zemek – projektant, Ing. Nergl – stavební dozor a p. 

Mathauser za obec). Nelehkou úlohu mělo i vedení 
školy nejen během výstavby, ale především s koneč-
nou přípravou na otevření celého zařízení. Posledních 
14 dní v měsíci srpnu to ve škole vypadalo jako v úlu. 
Probíhalo stěhování, úklid, dokončovaly se poslední 
úpravy všech vnitřních prostor, abychom mohli 1. září 
přivítat nejen prvňáčky, ale i všechny ostatní školáky 
a předškoláky. Nakonec se vše podařilo a my se nyní 
můžeme pochlubit krásnou novou a moderní školou 
(viz foto), včetně nové školní kuchyně a plně vybave-
né tělocvičny, která bude využívaná v odpoledních a 
večerních hodinách i sportovními spolky. 

   Věříme, že nová přístavba školy na dlouhá léta vy-
řeší nedostatečnou kapacitu v tomto školském zaří-
zení, ale bohužel neřeší dlouhodobý problém s ka-
pacitou v okolních školách pro žáky 2. stupně. Ani 
výstavba Pavilonu v Mníšku pod Brdy situaci neza-
chránila. Proto se obce našeho regionu, po zvážení 
všech možností, rozhodly přistoupit k přípravě založení 
a k výstavbě tzv. regionální školy. Mezitím probíha-
jí jednání s městem Dobříš o rezervaci míst pro žáky  
2. stupně naší obce. 

   V srpnu a v září omezila provoz na některých úsecích 
krajské komunikace výstavba splaškové kanalizace. 
V současné době jsou tyto úseky již dokončené, finální 
asfaltové povrchy se budou pokládat až na jaře příš-
tího roku. Další výstavba splaškové kanalizace bude 
již probíhat pouze na našich komunikacích. Stavba 
by měla být dokončena do června 2022. V září se 
uskutečnily informační schůzky, týkající se přípojek ka-
nalizace. Řada z majitelů nemovitostí využila možnost 
připojit se i na veřejný vodovod. V dohledné době za-
čne také probíhat výstavba intenzifikace ČOV v Čiso-
vicích, abychom mohli nově vybudovanou kanaliza-
ci bez problémů připojit. V navýšení kapacity ČOV je 
počítána kapacita i pro Bojov.

V polovině letošního roku byla podána žádost o do-
taci z Ministerstva zemědělství na výstavbu splaškové 
kanalizace v Bojově. Poslední informace ukazují, že 
bychom mohli uspět, a tak intenzivně připravujeme 
výběr zhotovitele této zakázky, jehož výsledek musí-
me včas ministerstvu předložit. Zprávu o přidělení do-
tace se dozvíme pravděpodobně v pololetí příštího 

Listopad 2020Zahájení stavby, srpen 2020
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roku.

   Současná epidemiologická situace nám i nadále 
neumožňuje využívat nové prostory Kulturního domu 
v Čisovicích. Krátce jste mohli nahlédnout do nově 
opravených prostor v zasedací místnosti při konání 
parlamentních voleb. Rozsáhlou úpravou prošlo i pro-
stranství v okolí této budovy.

   Bývalo zvykem na konci zpráv z OÚ napsat informa-
ce o připravovaných akcích. Bohužel v této době ni-
kdo nevíme, jaká opatření přinesou další dny a týdny, 

proto Vás o případných aktivitách budeme informo-
vat průběžně e-maily nebo na webových stránkách 
obce. 

   Na závěr Vám přeji především pevné zdraví a mno-
ho optimismu v nastávajícím období.

Zuzana Kuthanová 
starostka obce

Slovo starostky  

Přístavba

Tělocvična

Nová kuchyně

Přístavba

Tělocvična

Chodba k tělocvičně Šatna k tělocvičně
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Začátek nového školního roku?

Ano, ten otazník k mému nadpisu 
opravdu patří. Dovolte mi, abych 
vše vysvětlila. 

Začnu trochu zeširoka. Na kon-
ci června jsme se všichni ve škole  
(a myslím i většina rodičů našich 
žáků) začali těšit, jak v září na-
stoupíme do nových prostor pří-
stavby, jak si zacvičíme v krásné 
tělocvičně. Po náročném roce, 
kdy jsme kvůli covidu měli nejprve 
v září všechny školy otevřené, poté 
uzavřené s distančním vzdělává-
ním, na konci listopadu 2020 opět 
otevřené, v lednu 2021 částečně 
otevřené pro 1. a 2. třídu, v březnu 
opět vše zcela zavřené a v dub-
nu pozvolna (s rotací 3., 4., 5. tříd) 
otevřené…  Kdy jsme nesměli třídy 
mísit, musely nastupovat v jinou 
dobu do školy, střídat se po jedné 
třídě na obědě, nepotkávat na 
chodbě a toaletách….  Kdy jsme 
byli postaveni před hotovou věc: 
Tak a ve školách se bude 2x týdně 
testovat! A že nejste zdravotníci? 
Nevadí… Že jsme v jednotlivých 
dodávkách dostávali různé typy 
testů?! I na to jsme si postupně 
museli zvyknout, naučit se s nimi 
správně zacházet, prostě se s tím 
„poprat“. A co byla největší výzva: 
Vše jsme museli zvládnout zároveň 
s celoročně probíhající přístavbou! 

Proč se o tom nyní zmiňuji? Víte, 
jsem člověk, který před výzvami 
neutíká, pokaždé potřebuji chvíli 
času na promyšlení a pak jednám, 
řeším. Ale jsem také člověk, který  
o své práci neumí (neuměl☺) do-
statečně mluvit.  Dnes ale zjišťuji, že 
to není vždy dobře. 

V září mi jedna maminka napsala, 
zda bych jí mohla poslat barevný 
rozvrh hodin jednotlivých tříd, který 
na webových stránkách předešlé 
roky vždy v tuto dobu již byl! Po 
krátké korespondenci s ní mi došlo, 
že veřejnost vlastně nemůže tušit, 
proč webové stránky nejsou zcela 
aktualizované, proč některé infor-
mace docházejí rodičům postup-
ně, proč veškeré papíry doháníme 
ještě na začátku školního roku, 
proč některé z nás jsou skoro stej-
ně unavené jako v červnu… 

V průběhu minulého školního roku 
se přístavba nejprve připravovala 
bez propojení se starou školou. Sice 
jsme při výuce měli zvukovou kuli-
su (sbíječky, bagry a jiné stavební 
stroje), ale děti zároveň mohly vše 
zvědavě pozorovat ☺. Náročnější 
to bylo na jaře! V březnu to ještě 
šlo. Po uzavření škol mohla stavba 
nerušeně pokračovat, využilo se 
nepřítomnosti žáků, vyklidili jsme 

ředitelnu, počítačovou učebnu, 
kabinet, chodby, přikryla se jídel-
na a začalo se s probouráváním. 
Kdo stavěl, ví, jak to po takovém 
bourání vypadá! V dubnu jsme už 
ale zase byli ve škole. Takže jsme 
museli rychle uklidit a uvést školu 
do stavu, abychom mohli vyučo-
vat.  Některé prostory jsme zařídili 
alespoň provizorně (např. ředitel-
nu). A to vše v „covidovém“ re-
žimu! V květnu jsem musela řešit 
problém s uzavřením školní jídelny. 
Aby se rozšíření a modernizace 
školní kuchyně s jídelnou stihla do 
září, celý červen byla školní kuchy-
ně uzavřena. Sehnala jsem stravo-
vání alespoň pro MŠ, která by jinak 
musela být zavřena. 82 školních 
obědů nám v té době nebyl nikdo 
v okolí schopen zajistit, ale nako-
nec to školáci spolu s rodiči dočas-
ně také zvládli. A tak jsme úspěšně 
mohli ukončit školní rok 2020/2021.

O prázdninách jsem já a paní uči-
telka Cihelková byly dle potřeb zři-
zovatele a stavebního dozoru po 
celou dobu k dispozici. Postaraly 
jsme se o navržení (ve spolupráci 
s panem architektem Zemkem)  
a výběr vybavení nových tříd, po-
čítačové učebny, jídelny, sborov-
ny, ředitelny, nových toalet, čás-
tečně šaten, tělocvičny. Průběžně 

Školka a škola

Chodba ZS 13. 7. 2021Stara ředitelna 29. 6. 2021Jídelna 30. 6. 2021
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Školka a škola 

jsme i my kontrolovaly probíhající 
práce, závady probíraly na kont-
rolních dnech s paní starostkou, se 
stavbyvedoucím. Objevily se různé 
problémy, ale nakonec se poda-
řilo vše společně zdárně vyřešit. 
Poslední bourání ve třídách pár 
dní před otevřením, kdy už jsme 
měli vše v podstatě uklizeno, bylo 
opravdu značně psychicky nároč-
né! Paní kuchařky se musely vypo-
řádat první týden v září s vařením 
na jeden konvektomat pro celou 
školu, jelikož spuštění plynu se na 
poslední chvíli  zpozdilo. Vše už je 
úspěšně za námi! Podařilo se nám 
zajistit do  tříd moderní techniku, 
která je v současnosti již standard-
ním vybavením škol (a nakoupit 
jsme stihli ještě před zdražováním!), 
myslíme i na bezpečnost dětí, pro-
to je škola dovybavena videotele-

fony i do nových tříd, zapojili jsme 
se do programu „Chytrá škola“, 
který nám přinesl dotaci 60.000,-
Kč, a máme v celé škole nové da-
tové pokrytí! Prostě chceme být 
moderní školou 21. století.  Vím, že 
celá přístavba stojí obec nemalé 
peníze, snažíme se proto i šetřit: 
nejen včasným nákupem, různými 
dotacemi, např. počítače máme 
moderní ale přestavěné, využili 
jsme i stávající nábytek (v ředitel-
ně, v počítačové učebně).

Se stavbou se ještě zcela nelou-
číme, o podzimních prázdninách 
nás čekají, doufejme, poslední 
úpravy (akustické podhledy ve  
4. třídě).

A poté „třešnička na dortu“! Tu 
vidím ve Dni otevřených dveří, 
kdy nové i stávající prostory spatří 

veřejnost. Plánujeme to ihned, 
jak bude vše papírově dořešeno  
a epidemická situace dovolí.

Na závěr se ještě stručně zmíním  
o probíhajících činnostech naší 
školy. ZŠ i MŠ (86 žáků v pěti třídách 
a 38 dětí ve dvou třídách) má v le-
tošním školním roce za sebou ně-
kolik vycházek do okolí, různé vý-
ukové programy (Vyšehrátky, ZOO 
PARK, Malá technická univerzita), 
divadelní představení, kurz brusle-
ní, fotografování, brigádu v rámci 
akce „72 hodin“, charitativní sbír-
ku „Českého dne proti rakovině“. 
V nejbližší době nás čeká plavec-
ký výcvik.  A o tom se podrobněji 
dočtete v příštím čísle Čisovických 
novin.  

Mgr. Lenka Hejnicová 
ředitelka ZŠ a MŠ Čisovice

Nova ředitelna 20. 9. 2021Nová sborovna 15. 9. 2021

Nová učebna 1. 9. 2021Jídelna 1. 9. 20211.třída 25. 8. 2021

Počítačová učebna 20 .10. 2021
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Na jaře 2021 jsem Vás informova-
la o plánované montáži herních 
prvků a spolupráci s rodiči. Envi-
ronmentální, multifunkční prvky 
byly na zahradu přivezené a zabu-
dované na přelomu června a čer-
vence. Nejprve jsem litovala, že 
se montáž nepodařilo uskutečnit 
dříve, aby si děti před prázdnina-
mi ještě novinek užily. Realita uká-
zala, že to bylo štěstí! Na zahradu, 
která se díky stavebním úpravám 
zmenšila na polovinu a využívá ji 
celá škola a školka, by už kapa-
cita na další partu mužů, nářadí 
a dřevěných konstrukcí skuteč-
ně nebyla. Výsledek je báječný a 
děti/žáci z celé školy mají dostatek 
prvků, kde mohou procvičit nejen 
tělo, ale využít i environmentální 
náplně. Začátkem října proběhla 
první kontrola certifikátora přírodní 
zahrady a dopadla velice dob-
ře. Poděkování za úpravy zahra-
dy patří především rodičům Filipa  
a Ondry Rubešových, kteří si zapo-
jili do všech zahradnických úprav  
a zařizují vše od nákupu po výsadbu.  
A nad rámec dohody i o její údrž-
bu. Velice děkuji, bez Vás by to 
nešlo. Poděkování též patří veš-
kerému personálu, který o letních 
prázdninách zahradu zaléval.  
A zalévalo se, mimo deštivé dny, 
denně. Vážím si toho, milé kolegy-
ně, že jste o své dovolené tento 
čas zahradě věnovaly. 

V říjnu proběhla každoroční brigá-
da „72 hodin“, letos nebyla účast 
tak velká, ale přesto se zvládlo 
vše, co bylo naplánované. První 
ročník byl uskutečněn díky aktivitě 
rodičů před osmi lety. Škola byla 
požádána o kooperaci při uspo-
řádání brigády. Díky této společné 
aktivitě rodičů a školy a řádném 
zdokumentování jsme dotaci na 
oživení naší zahrady získali. Každý 
si váží svého volného času a snaží 
se jej chránit pro své blízké. Děkuji, 
že někteří rodiče a kolegyně ten-
to čas využili k účasti na této akci  
a společný čas s rodinami přenesli 

na školní zahradu.

Projekt se chýlí ke konci, zbývá pár 
posledních úprav a nákup drob-
ného materiálu. Ale tím vše ještě 
nekončí, ještě se musíme poprat 
s certifikacemi, dokládáním fak-
tur…… a budeme čekat, v jaké 
míře bude dotace uznána. Za ide-
álních podmínek proběhne finan-
cování z 80 % mimo obecní rozpo-
čet.

Koordinátorka projektu 
Mgr. Žaneta Rubešová 

zástupkyně ředitelky pro MŠ.

Školka a škola

Projekt: 
 Environmentální rozvoj ZŠ a MŠ Čisovice - ZAHRADA MŠ, č.1190700335 

PEV „Zahrada bádání bez hranic“ MŠ Čisovice

přírodní záhon, jaro 2021 přírodní záhon, podzim 2021
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Po letních prázdninách jsme se opět sešli v naší ma-
teřské škole. Z loňska zůstaly ve třídě Veverek 3 děti. 
Přišli mezi nás noví kamarádi a bylo co objevovat. 
Pro většinu nová školka s novou krásnou zahradou. 
Měsíc září jsme prožili v duchu seznamování s nový-
mi kamarády, prostředím, ve kterém se děti po další 
řadu měsíců budou pohybovat, a důležitými pravidly. 
Loučili jsme se s pomalu odcházejícím létem a víta-
li první podzimní dny. Mezi zářijovými činnostmi jsme 
mohli najít řadu seznamovacích her, tvoření s letními 
motivy, spoustu tematicky zaměřených písniček i no-
vých básniček.

Navštívil nás pan fotograf, aby děti měly památku na 
první dny ve školce. Rodiče měli možnost přihlásit děti 

na logopedickou depistáž a využít tak služby paní lo-
gopedky, která též přijela k nám do školky. Také mu-
síme ještě zmínit dvě divadelní představeni. Jedno 
proběhlo na zahradě a druhé v prostorách MŠ. Obě 
měla u dětí velký úspěch.

Též se nám ve školce otevřely kroužky, z nichž některé 
začaly navštěvovat i nejmenší děti z naší třídy Veve-
rek.

Doufáme, že nám počasí bude ještě chvíli přát a uži-
jeme si všechny nové prvky, které nám na zahradě 
přibyly.

Za třídu Veverek Romana a Markéta

Školka a škola

Veverky
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V září jsme se zase všichni ve zdraví sešli ve školce. Při-
vítali jsme ve třídě tři nové kamarády a vrhli se naplno 
do práce. Znovu jsme si zopakovali školková pravidla 
a vytvořili jsme si společně svá vlastní pro naši třídu 
Koťat.

Hezké počasí nám umožňovalo využívat naši krásnou 
novou přírodní zahradu a nové herní prvky. Máme  
z nich velkou radost.

Povídali o tom, jak se k sobě máme chovat jako správ-
ní kamarádi, jak se jmenujeme, jak jsou naše jména 
zapsaná v kalendáři a jaké obměny naše jména na-
bízejí. Nakreslili jsme křídami svůj portrét. Následovalo 
povídání o rodině. Potěšily nás kladné reakce rodičů 
na vystavené pracovní listy, kde děti odpovídaly na 
otázky týkající se jejich rodiny. My, učitelky, i rodiče 
jsme se u některých odpovědí velmi pobavili.

S příchodem podzimu nás čekaly další činnosti, např. 
tvoření z přírodnin, sledování změn v přírodě, povídání 
o stromech, návštěva divadelních představení v MŠ 
aj. V září také začali předškoláci jezdit na zimní sta-
dion do Černošic na kurz bruslení. Jsou velmi šikovní. 
Proběhla u nás i logopedická depistáž s paní logo-
pedkou, kam mohli rodiče své děti přihlásit.

Vyjeli jsme si i na výlet vlakem do „kouzelného lesa“, 
kde na nás čekaly zábavné úkoly. Při pěší cestě zpět 
lesem nás provázel duch Famfulín a na konci cesty 
nám připravil milé překvapení.

Za třídu Koťat  
Renáta Poláčková

Školka a škola 

Koťata
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Rodiče pro Čisovice a Bojov

Milé děti a rodiče, děkujeme za Vaši účast na šestém 
ČisoCrossu! Toto je jedna z mála akcí na světě, kterou 
zatím nepoznamenala pandemie, každé září jsme na 
kolech, ready a natěšení ☺

Letošní rok byl výjimečný: přišli jsme o prostor za bran-
kou na fotbalovém hřišti (tam se dokončuje sportovi-
ště nové) a využili jsme to ke změně parametrů tratě. 
Závod se přesunul na loučku za hospodou na hřišti, 
zařadili jsme svah (nahoru i dolů) a pro starší závod-
níky přidali ještě trochu náročnější „pytlík“ do spodní 
části loučky. 

Trať byla rozhodně náročnější, to prozrazovaly zadý-
chané a upocené obličeje závodníků. Po závodě si 
ji vyzkoušelo projet i pár rodičů a museli uznat, že to 

není legrace. Děti jsou prostě borci! Popraly se s te-
rénem, připravily svým podpůrným a fanouškovským 
týmům pár dramatických chvilek a zvládly to úspěš-
ně do cíle, kde si mohly oddechnout a ty nejrychlejší 
se těšit na medaile. 

Přidáváme pár fotek, ještě víc jich najdete na našem 
Facebook profilu Rodiče pro Čisovice a Bojov.

Tam sledujte i další akce – na sobotu 6. 11. připravu-
jeme tradiční Halloweenský pochod světýlek, v so-
botu 4. 12. se snad podaří Mikulášská (bude záležet 
na aktuálních opatřeních), a 1. ledna tradiční výběh  
a výstup Nahoru na Horu!

Honza Hruška za Rodiče pro Čisovice a Bojov

ČisoCross 2021: Nová trať, nové výzvy!
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TJ Sokol Čisovice
Malé ohlédnutí za fotbalovým ,,Covid-19‘‘ ročníkem 2020/2021

Tento fotbalový ročník byl pro všechny sportovce 
velmi těžký, bylo mnoho plánů, které díky Covidu-19 
nebylo možno realizovat. Těšili jsme se z postupu do 
krajské soutěže 1. B třídy a chtěli jsme v této soutěži 
předvést co nejlepší výkony, případně se i něco no-
vého naučit. Ale v podzimní části roku 2020, byla ode-
hrána pouze polovina zápasů a na dlouhou dobu byl 
pak fotbalový svět uzavřen. Na jaře roku 2021 jsme 
do balónu prakticky nekopli. Nebylo možné ani uspo-
řádat tradiční fotbalový turnaj v malé kopané, jelikož 
rozvolnění covidových opatření přišlo těsně před plá-
novaným termínem a na přípravu a organizaci této 
akce je potřeba nějaký čas. Náplastí za všechna 
omezení bylo získání dotace z Ministerstva pro místní 
rozvoj na výstavbu nového umělého hřiště a hřiště pro 
děti. Za velkého přispění naší obce bylo vybudováno 
kvalitní víceúčelové sportoviště, které nám závidí ši-
roké okolí. V rámci této stavby jsme se také rozhodli 
alespoň trochu narovnat stávající hrací plochu, na 
které byl z jednoho rohu úhlopříčkou na roh druhý 
rozdíl výšek 285 cm. Brigádně se tohoto úkolu zhosti-
li současní fotbalisté a následně bylo navezeno 130 
Tater 815 kvalitní zeminy. Následovalo mnoho hodin 
hrabání a osázení kvalitní travinou. Vzhledem k tomu, 
že nás tlačil čas kvůli oslavám 100 let výročí klubu, 
nebylo již v našich silách srovnat hřiště do absolutní 
roviny, ale rozdíl výšky už je jenom 140 cm. Za tři týdny 
na to, konkrétně 17. července, se konaly oslavy 100 
let výročí od založení našeho klubu, kdy se podařilo 
sehnat dostatečné množství bývalých hráčů fotbalu 
Čisovic a většina z nich měla i kuráž obout si kopačky  
a zahrát si jako stará garda fotbal proti stejně „sta-
rým“ hráčům z Nové Vsi pod Pleší. Zápas to byl dů-
stojný a staří „pardálové“ ukázali divákům, že fotbal 
se nezapomíná. Pro naše současné fotbalové hvězdy 
jsme připravili trochu tvrdší oříšek a jako soupeře pro 
fotbalové utkání jsme pozvali Výběr hvězd sportov-
ních ikon. Zahráli si fotbal proti takovým legendám, 
jako je Karel Poborský, Jirka Jarošík, Jaroslav Nedvěd 
a další.  Ač tito sportovci ukončili své hvězdné kariéry 
před mnoha lety, předvedli skvělý výkon a věřím, že 
svým uměním dostatečně pobavili přítomné diváky. 
V závěru dne nám zahrála diskotékové pecky legen-

da dýdžejů Luděk Hromádka, 
který neodmyslitelně patřil ke kul-
turnímu chodu Čisovic.

Chtěl bych popřát TJ Sokolu Či-
sovice dalších minimálně stejně 
kvalitních 100 let fungování, aby 
bylo pořád dostatek nadšenců, 
kteří se zajímají o náš místní fot-
bal, kteří si chtějí pro radost za-
hrát a hlavně velké množství spo-
kojených diváků. 

Na závěr bych chtěl všem, kteří 
se za těch 100 let podíleli na cho-
du TJ Sokol Čisovice, ze srdce 

poděkovat, že nám a našim budoucím sportovcům 
přenechali skvěle fungující spolek.

Petr Mathauser, předseda spolku
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Adam Kotlár Amálie Kratochvílová

Elen TrachtováDavid Ptáček

naši
prvňáčci

Anna Folauf Anna Rozárie Burešová

Jakub JustEliška Svobodová

Naši prvňáčci
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Klára Drobílková Matyáš Kubeček Maxim Mourek

Sofie Hofmanová Šimon Veverka Tobiáš Jedlička

Vendula Zámečníková Viola Pavlíčková Vojtěch Veselý

Samuel Bernardes da Silva

Tomáš Majerech

Mgr. Tereza Jobánková

Naši prvňáčci
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TJ Sokol Čisovice

Fotbalisté TJ Sokol Čisovice vstoupili do další sezóny krajské 1.B třídy. Před začátkem 
soutěže se naši hráči museli vypořádat s odchody V. Brabence (Dukla JM) a J. Hozá-
ka (přestěhování na Moravu). I přes tyto odchody si naši hráči v sezóně počínají velmi 
dobře. Střelecky tým táhne opět duo J. Prachař a M. Hnilička. Do konce podzimní části 
zbývají ještě 3 zápasy, proto držme našim fotbalistů palce, aby se jim podařilo navýšit 
bodový zisk před zimní pauzou.

Naši fotbalisté v klidném středu krajské 1.B třídy

# KLUB Z V R P S B P+ P-

1. FK Králův Dvůr "B" 10 8 1 1 33:13 25 0 0

2. TJ Ligmet Milín 10 8 0 2 30:8 24 0 0

3. SK Tlustice 10 4 5 1 22:16 17 0 0

4. FK Jinočany 10 5 1 4 26:13 16 0 0

5. TJ TATRAN SEDLČANY "B" 10 4 3 3 24:18 15 0 0

6. TJ Sokol Daleké Dušníky 10 5 0 5 22:26 15 0 0

7. TJ Spartak Rožmitál p/Třemšínem 10 4 3 3 14:21 15 0 0

8. TJ Sokol Čisovice 10 4 2 4 29:26 14 0 0

9. FK Lety 10 4 2 4 20:17 14 0 0

10. SK Petrovice 10 3 1 6 13:18 10 0 0

11. Union Cerhovice 10 2 3 5 15:28 9 0 0

12. MFK Dobříš "B" 10 2 2 6 18:26 8 0 0

13. TJ Sokol Nová Ves pod Pleší 10 2 2 6 12:25 8 0 0

14. SK Černolice 10 1 3 6 20:43 6 0 0

Daří se rovněž i B týmu, který drží medailové pozice. Věříme, že si náš rezervní tým rovněž připíše ještě nějaké 
ty body a bude opět jako minulý rok útočit na první místo.

# KLUB Z V R P S B P+ P-

1. SK Kazín B 7 6 0 1 28:5 18 0 0

2. TJ Sokol Statenice 7 5 0 2 31:14 15 0 0

3. TJ Sokol Čisovice B 7 4 0 3 26:14 13 0 1

4. SK Roztoky B 7 4 0 3 11:13 12 1 1

5. TJ Sokol Tuchoměřice B 7 4 0 3 18:24 12 0 0

6. FK Středokluky B 6 3 0 3 26:15 10 0 1

7. TJ Klínec 7 3 0 4 14:20 8 1 0

8. FK Mníšek pod Brdy B 7 2 0 5 20:31 6 0 0

9. FK Rudná B 6 2 0 4 12:28 5 1 0

10. FK Dobříč 1940 B 7 1 0 6 9:31 3 0 0
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TJ Sokol Čisovice
Ještě zbývá doplnit poděkování našim nejmenším. Mladší žáci a starší přípravka jsou spojení s Mníškem pod 
Brdy. Kluci mají chuť do fotbalu, která se pak přenáší i na povedené fotbalové utkání.

Muži A v Petrovicích získali bod za remízu 1:1

Muži B v derby proti Mníšku vysoko zvítězili.

Domácí tvrz Rangers Aréna v Čisovicích

Mladší žáci v domácím utkání nastříleli více než 10 branek týmu z Jíloviště.

Tričko z oslav 100 let
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Podzimní povídání o činnosti hasičské
Hasiči v Čisovicích, stejně jako všichni, přečkali nej-
horší období epidemie, které téměř zastavilo spolko-
vou činnost – činnost výjezdové jednotky samozřejmě 
nikoliv, jednotka byla vždy, ve dne i v noci, připrave-
na pomáhat svým spoluobčanům. Ačkoliv epidemie 
stále není poražena, bylo možno uvolnit opatření na-
tolik, že se již mohlo konečně začít obnovovat činnost 
spolku. 

Zejména se to týkalo činnosti Mladých hasičů, jejichž 
kolektiv se poměrně dlouho nemohl scházet a byl tak 
odkázán na různé aktivity, které bylo možno zadávat 
online. Kolektiv tedy zahájil setkávání a zejména bylo 
cílem připravit se na Závod požárnické všestrannosti, 
který se konal 10. října. Tento závod je úvodní částí ce-
loroční hry Plamen a rozhodně nejde o nic jednodu-
chého – několikakilometrová trasa terénem s několi-
ka stanovišti, na kterých naši Mladí hasiči střílí, vážou 
uzly, dokazují svou znalost zdravovědy či například 
poznávají topografické značky. Některé děti přitom 
jsou v kolektivu jen krátce a tento závod pro ně byl 
první soutěžní příležitostí. A výsledky rozhodně nejsou 
špatné – družstvo starších dětí se umístilo na 12. mís-
tě ze 17 soutěžících hlídek, družstvo mladších pak na  
10. místě z 15 startujících. Je určitě na místě podě-
kovat celému týmu vedoucích, kteří se o naše děti 
starají. Dnes to tak možná nevypadá, ale z těchto 
družstev Mladých hasičů by se měli rekrutovat naši 
nástupci. Další soutěží by pro naše Mladé hasiče 
měla být okresní uzlová štafeta, která proběhne ve 
Středoklukách první listopadovou neděli. 

Tisíce lidí v ČR, zejména pak v části jižní Moravy, už 
nikdy nezapomenou na 24. června, kdy se několika 
obcemi prohnalo ničivé tornádo. Zanechalo za se-
bou několik obětí, ale také tisíce spoluobčanů bez 
střechy nad hlavou. Okamžitě se rozjela solidarita, 
stovky lidí mířily na místo jako dobrovolníci, rozjely se 
mnohé sbírky. Jednu takovou sbírku uspořádalo také 
Okresní sdružení hasičů Praha – západ. Po počáteč-
ních nedostatcích se organizace sbírky ujala Okresní 
odborná rada prevence a ochrany obyvatelstva, ve 

které působí také naše členka Denisa Neuberová, 
která má s pořádáním humanitární pomoci mnoho 
zkušeností. Do sbírky se nakonec zapojilo i naše SDH 
a JSDH a v Čisovicích nakonec vzniklo jedno ze sběr-
ných míst. Poděkování zde patří všem, kdo se na sbír-
ce podíleli, stejně jako mnoha občanům Čisovic, kteří 
do sbírky přispěli.

Konal se také tradiční sběr šrotu, konkrétně 9. října. 
Průběh byl již tradiční – mužská část sboru křižovala 
obec a sbírala šrot, který občané nachystali, dámská 
část pak obsadila náš „parlament“, aby zde připra-
vila občerstvení pro hladové pracující. Sběr šrotu je 
akcí, která kromě toho, že uleví obci a jejím obča-
nům od kovového odpadu, přináší také tolik potřeb-
né finanční prostředky do sborové pokladny. Kromě 
výdělku na sborem pořádaných akcích a také pří-
spěvků obce Čisovice, za které velmi děkujeme za-
stupitelstvu v čele s paní starostkou Zuzanou Kutha-
novou, nemá sbor mnoho dalších možností, jak získat 
finance na svou činnost. Souběžně se sběrem šrotu 
probíhaly v kulturním domě také velmi důležité volby 
– volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR –  
i zde, ve volební komisi, jsme mohli vidět členy našeho 
sboru. 

Činnost zásahové jednotky je lehce stereotypní – ne-
konečný kolotoč příprav a školení, údržby techniky 
a následně čekání na to, kam bude jednotka vyslá-
na, aby plnila své úkoly. Ale ta stereotypnost nesmí 
zastínit fakt, že se jedná o hodiny a hodiny práce, 
při zásazích pak riziko, že se hasič již nevrátí domů. 
Činnost dobrovolného hasiče je především o tom, 
že dobrovolný hasič svou činnost vykonává na úkor 
svého času, na úkor své rodiny, svých dalších zájmů. 
Poděkování tedy patří také partnerkám a partnerům 
dobrovolných hasičů – zde obvykle platí, že tito jsou 
rovněž členy sboru a věnují se některé z oblastí, ve 
které je náš sbor aktivní. Hasičina je pro celou rodinu, 
pro několik generací. 

Za SDH Čisovice Josef Myslín

SDH Čisovice

Poděkování SDH Čisovice
Děkujeme našim dobrovolným hasičům, konkrétně partě ve složení: 
Martin Svoboda, Karel Dvořák, Jéňa Prachař, Honza Moravec, David 
Chaloupka, Honza Říha, Pavel Zíka a Honza Rubeš, za bleskurychlou 
pomoc při odklízení modřínového vývratu po velké červencové bouři 
a průtrži mračen. Průjezdnost komunikace byla, i přes hustý déšť a ne-
pohodu nočních hodin, prakticky okamžitě obnovena.

S díky Višňováci  
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Mladí hasiči

Nová hasičská sezóna 

S koncem prázdnin začala našim Mladým hasičům 
příprava na novou sezónu 2021/2022. První trénink byl 
hned na začátku září a my mezi sebou přivítali nové 
tváře. Protože se nás začalo scházet více než dřív  
a v rámci jedné schůzky by se nám vedoucí nemohli 
dostatečně věnovat, rozhodlo se, že nás rozdělí na  
2 skupiny - na mladší a starší Soptíky.  

Naši mladší Soptíci se již naplno učí rozeznávat základ-
ní hasičskou techniku a seznamují se s hasiči obecně. 
Zábavnou formou se také učí překonávat jednodu-
ché překážky a už si dokonce spolu se svými staršími 

kamarády stihli zastříkat z hasičské stříkačky.  

Starší Soptíci navázali na předchozí sezónu a hned na 
začátku si zopakovali pár požárních útoků. Na dalších 
setkáních se pak pustili do trénování disciplín na blížící 
se první soutěž.  

V neděli 10.10.2021 jsme se zúčastnili Závodu požár-
nické všestrannosti v rámci podzimní části hry Plamen. 
Závod se konal u kamarádů ve Sloupu a my jsme zde 
měli zastoupení v kategorii mladších a starších dětí. 
První odstartovala hlídka mladších dětí, která se i přes 
pár drobných chyb umístila na krásném 10. místě. Po 
nich na trať odstartovala i hlídka starších dětí, jež sou-
těžila s dětmi, které byly převážně o dvě hlavy vyšší. I 
přesto se nakonec umístily na skvělém 12. místě.  

V nejbližší době nás čeká soutěž v uzlové štafetě, na 
kterou už pilně trénujeme a poté už se naplno bude-
me věnovat přípravě vánočních předmětů, které si 
budete moct zakoupit na Vánočních trzích Koloniálu 
u nádraží a tím nás podpořit v našem snažení. Doufá-
me, že tyto akce nám již nic nepřekazí a společně se  
s Vámi potkáme. Budeme moc rádi, pokud nás bu-
dete podporovat a držet nám palce.  

Kolektiv Mladých hasičů.
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Mladí hasiči  / Hasičská kronika 

V minulém putování stránkami čisovické ha-
sičské kroniky jsme se zastavili v roce 1990, 
kdy se (nejen) pod vlivem politických udá-
lostí změnil název hasičské organizace ze 
Svazu požární ochrany na Sdružení hasičů 
Čech, Moravy a Slezska. Tento název je plat-
ný dodnes. Činnost dobrovolného hasičstva 
se však čítá nikoliv na politické body, ale na 
službu a pomoc druhým, takže také v našem 
sboru alespoň první roky nové porevoluční 
doby plyne vše beze změny…

Rok 1991 začíná
Vypravíme se nyní do roku 1991, kdy již 
první zápis z tohoto roku nás informuje, že  
26. ledna byl nahlášen požár u pí. Roubíč-
kové, nicméně samotný zásah sboru nebyl 
nutný, jelikož: „…shořela pouze malá kůlna, 
na pomoc přijely oba sbory z Mníšku.“

Tradiční začátek roku ve zname-
ní valných hromad 
Během měsíce ledna a února se zástupci 
sboru tradičně účastnili výročních valných 
hromad v Trnové, Jílovišti, Klínci, Bojově, Řev-
nicích a Letech. Valná hromada přímo na 
čisovické domovské půdě se pak konala 
16. února, kdy proběhly i nové volby výbo-
ru. Starostou sboru byl zvolen bratr Doležal, 
jako místostarosta byl zvolen bratr Dvořák  
a velitelem se stal bratr Dufek. Valná 
hromada se konala v prostorách místní  
TJ Sokol, která tak zajistila pohoštění pro čle-
ny sboru a hosty ze sboru okolních. Ze strán-

ky kroniky zaznamenáváme, že účast členů 
SDH Čisovice nebyla vysoká, neboť se jed-
nalo o pouhých 26 přítomných členů. 

Přelom února a března již tradičně patří k re-
alizaci výročních valných hromad okrsko-
vých, nejinak tomu bylo také v roce 1991, 
kdy přesně 1. března se konala výroční valná 
hromada 7. okrsku v hasičské zbrojnici v Klín-
ci. Za SDH Čisovice se této akce zúčastnilo 
pět delegovaných členů. Také zde proběhly 
volby nového vedení. Starostou 7. okrsku byl 
zvolen bratr Rychlý z SDH Bojov a velitelem 
bratr Wohlmuth z SDH Klínec. 

Technická údržba nezahálí…
…o čemž svědčí zápis z 13. května, kdy se 
dozvídáme, že: „…se uskutečnily technic-
ké prohlídky hasičských vozidel v Řevnicích. 
Naše vozidla byla hodnocena kladně.“

Z dalších akcí tohoto roku nelze opomenout 
účast čisovického družstva, které na obvo-
dové soutěži v Mníšku dne 8. června obsadi-
lo 9. místo s časem 44 vteřin. 

Smutných zpráv není nikdy 
dost…
…bohužel také v roce 1991 zasáhl osud do 
řad členů čisovického sboru, a  to hned dva-
kát. První smutná zpráva přišla 8. července, 
kdy řady čisovických hasičů navždy opustil 
bratr Josef Korynta, jehož poslední rozloučení 
se konalo v Mníšku o 4 dny později. Za bratry  
a sestry hasiče se rozloučilo 16 členů sboru.

Z hasičské kroniky počtyřiadvacáté – otevírají se léta 
devadesátá… rok svobodných voleb i velkého sucha
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Hasičská kronika 
Přesně o 3 měsíce později, tedy 8. října, opus-
til řady svých bratrů a kamarádů další oběta-
vý člen Ladislav Moravec, kdy: „…sbor v Lá-
ďovi ztratil velice pracovitého a čestného 
člena. Po několik let vedl dobře naši mládež 
a též vykonával funkci preventáře.“ Posled-
ní rozloučení s bratrem Moravcem proběhlo 
13. října v Motole za účasti 13 členů sboru. 
Jménem všech bratří a sester se za čisovické 
hasiče rozloučil bratr Jan Dufek. 

Rodí se nová klubovna
Smutné události poslední doby však ne-
mohly ovlivnit, aby ostatní členové sboru 
nepokračovali ve své činnosti. Konečně byl 
důvod k radosti, a tím byla nová klubov-
na v přístavbě u Kulturního domu. Nebylo 
to úplně jednoduché, neboť v budově pří-
stavby sídlila již několikátým rokem Obec-
ní knihovna Čisovice, která byla z původní 
místnosti v hlavní budově Kulturního domu 
vystěhována z důvodu velmi špatného 
technického stavu prostor. Členové sbo-
ru tedy společně přiložili ruku k dílu a dne  
16. října byly zahájeny práce v bývalé knihov-

ně na obnově podlahy. 

Přesně o měsíc později byly tyto práce do-
končeny a z přístavby byla knihovna pře-
stěhována do staronových prostor, kde sídlí 
dones. Prostor dočasné knihovny tak začal 
sloužit jako klubovna našich hasičů a ani 
zde se toho moc nezměnilo, neboť takto je 
rovněž využíván dodnes. Stránky kroniky při-
nášejí mj. jména svých členů, kteří se podí-
leli na obnově podlahy v knihovně a napo-
mohli tak zrodu hasičské klubovny – jedná se  
o bratra V. Kozu, bratr J. Brabce, bratra  
J. Dufka, bratra J. Dlouhého, bratra M. Svo-
bodu a bratra M. Kožíška. 

Po měsíci pilné práce se mohli členo-
vé sboru začít scházet ve vlastní klubov-
ně. Pravděpodobně také odtud se vydali  
30. listopadu na výroční valnou hromadu do 
Řevnic, a sice v počtu celkem devíti členů. 
A jak činnost pokračovala v dalších letech? 
O tom zase někdy příště…

Petra Myslínová Cejpková 
kronikářka SDH Čisovice 

Ilustrační foto, Martin Krchnacek, unsplash.com
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Pozvánky

 Všechny maminky a děti z Čisovic, Bojova a okolí, 

 pojďte se družit! 
 Máte  doma  dlouhou  chvíli  a  chcete  Vaše  děti  předškolkového  věku 
 seznámit  s vrstevníky?  Začínáme  po  delší  pauze  ve  středu  3.11.2021  a 
 budeme  mít  otevřeno  každou  středu  od  8:30  do  11:30  hodin  .  Obec 
 Čisovice  maminkám  a j ejich  dětem  poskytla  prostory  i  zázemí  zdarma 
 v prostorách  Kulturního domu v Čisovicích .  

 Hernička j e  určena  pro všechny  děti  než  nastoupí  do  školky.  
Maminky  si  mohou  přinést  něco  dobrého,  uvaří  si  kávu,  proberou  
mateřské  důležitosti  a děti si společně zadovádí! 

 Už se na Vás těšíme!!! 
 Pokud Vás něco zajímá, neváhejte nás kontaktovat 
 Petra Smolková 
 tel.  775 077 357 (SMS, volání i WhatsApp) 
Na Facebooku nás najdete jako Hernička Aktivitky Čisovice 

 Vstupné je symbolické 20,- Kč za rodinu. 

Inzerce

Nízký únik formaldehydu

Zdravé dveře

Systém Easy Door

Vodou ředitelné barvy

Kalené sklo

Lepené bezpečnostní sklo

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



21

Narození

Matěj Severa

Tereza Straubová

Michael Zámečník

Úmrtí

Miloslav Růžička

Eva Plecitá

Vladimír Drda

Mária Švarcová

Miloš Langmajer

Dagmar Křížová

Miroslava Čermáková

Společenská kronika

Čisovické noviny, číslo 135 vychází v listopadu 2021 , periodicita: 4x ročně, vydává Obecní úřadu Čisovice, reg. č. MK ČR E 12922. 
Vedoucí redaktor: Petra Myslínová-Cejpková. Redakční rada: Z. Kuthanová, Josef Myslín, I. Dvořáková, Mgr. L. Hejnicová, P. Nepraš.  
Tisk a grafické zpracování: MIRSA Bohemia (www.mirsa.cz), ilustrace: Barbora Humhalová. Vaše příspěvky uvítáme na adrese: OÚ 
Čisovice, 252 04, Čisovice, IČO: 00241148 nebo na e-mailem: ou.cisovice@worldonline.cz, inzerce: inzerce@mirsa.cz

Blahopřání
Dne 22. srpna oslavila své 99. narozeniny nejstarší 
občanka obce, paní Jiřina Vašíčková, bývalá dlouholetá 
matrikářka obce, členka rady MNV a Červeného kříže.

Hodně zdraví, síly a dobré pohody jí přejí dcery s rodinami.

K tomuto blahopřání se připojují i členové Redakční rady 
Čisovických novin a vedení obce.

Velké poděkování redakční rady

V letošním roce si připomínáme významnou událost – 
je to právě 35 let od chvíle, kdy poprvé vyšly Čisovic-
ké noviny. Několikrát se změnil vzhled novin, měnily se 
rubriky, měnili se ti, kdo články do novin psali. Ale byla 
zde jedna skutečnost, která se po celých těch dlou-
hých 35 let nezměnila. Pokud vezmete do ruky pa-
mátné první číslo novin, které vyšlo v roce 1986, pak 
jako šéfredaktora naleznete pana Zdeňka Rychlého. 
A v této pozici působil pan Rychlý až do posledního 
dosud vydaného čísla, byl přitom známý jako znalec 
místní historie a jako člověk, který je pro psaní a re-
digování novin zapálený. Byl zakladatelem a určitou 
jistotou našich novin. 

Proto těžce neseme rozhodnutí pana Rychlého, který 
se rozhodl po desítkách let tento post opustit. Chá-
peme však, že čas nelze zastavit a že každý, tedy  
i Zdeněk Rychlý, má nárok na zasloužený odpočinek. 
Jménem obce a jménem členů redakční rady si tímto 
dovolujeme Zdeňku Rychlému poděkovat za to, že 
Čisovické noviny pomáhal založit, a za to, že dlou-
hých 35 let byl jejich tváří. Zároveň slibujeme, že se 
pokusíme tu novinářskou káru tlačit dál, i když jsme si 
vědomi, že navázat na Zdeňkovo zapálení, znalosti  
a nadšení pro věc bude obtížné, ne-li nemožné. 
Zdeňku, děkujeme. A kdybys někdy přece jen měl zá-
jem přispět do novin, bude Tvůj článek vždy vítaný. 
Děkujeme za veškerou práci!

Redakční rada ČN
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Křížovka
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Dispečink 602 364 639

Expedice 602 727 028

Otevírací doba:
Po-Pá 7:00-15:30

obchod@kamenzbraslav.cz

Chouzavá 206, 252 10 Voznice (8 km od Dobříše)

Dodávky čerstvého betonu včetně dopravy 
a uložení čerpadlem

BETONÁRNA KYTÍN

 So       8:00-12:00

ČištěníOdpady

svoz

likvidace

odpadkové koše

zanáška popelnic

KONTEJNERY:
• od 3–30 m3

• všechny druhy 
odpadu

chodníků a ulic

strojní čištění

ruční metení

odstraňování 
graffiti

zimní údržba

posypový 
materiál

Komwag, podnik čistoty a údržby města, a.s. 
Perucká 2542/10, 120 00 Praha 2 • komwag@komwag.cz • www.komwag.cz
tel. Praha: 236 040 000 • tel. Mníšek pod Brdy: 737 242 200
Volejte zdarma: 800 566 924

zahradnické 
práce

sekání trávy

údržba 
mobiliáře

ostatní 
komunální 
služby

Zeleň
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Nové nebo ojeté auto snadno a rychle
z pohodlí vašeho domova

Vyberte si a objednejte vůz na našem e-shopu

Po vyřízení platby Vám vůz dovezeme zdarma po celé ČR

A Vy můžete zvesela jezdit

ESHOP.SRBA.CZ

Srba Servis e-shopSrba Servis e-shop

Je to jednoduchéJe to jednoduché
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